
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE SØNDAG DEN 1. NOVEMBER 2020 

Deltagere:   

Agenda 

1. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 
a. Skilt til klubhus (Belinda) 

Skilt med tekst og hovedet (Torslunde-Ishøj Rottweilerklub) godkendt. 
2. Opdatering fra formanden (Tanja) 

Foreningen skal aktiveres hos Erhvervsstyrelsen min hvert 3. år og det foreslåes derfor at det bliver et 
punkt på generalforsamlingen for at sikre at det bliver gjort. Det vedtages enstemmigt. 

3.  Opdatering fra Kasserer (Annette) 
I banken er der godt 30.000,- og ca. 8.000,- i kontanter. 

4.  Spordag hos Vibeke (Vibeke) 
Vibeke laver opslag på fb om spordag d. 22/11 med tilmelding. 

5.  Miljødag (Anita/Vibeke) 
Miljødag arrangeres til afslutningen. Alle mødes kl. 10-12 og deles i hold. 

6.  Ringtræning (Anita) 
Anita undersøger med Michael om dato. 

7.  Dato for DM 2021 (Tanja) 
Foreslået 29-30 Maj 2021. Tanja informerer hovedklubben. 

8.  Corvid-19 Retningslinjer (Anita) 
Vi skal være opmærksom på at dele banen op i zoner hvis der kommer mere end 10 på pladsen. 

9.  Lys på banen (Belinda) 
Ivan fra kommunen har været forbi for at se på lyset på banen. Han vil se på hvad der kan lade sig 
gøre når de sætter nyt lys op på fodboldbanen. 

10. Holdafslutning 15/11-2020 (Tanja) 
Se pkt. 5. Tanja køber ind til gløgg og æbleskiver. Anita søger for godtepose til hundene. 

11. Kommunikation til og med kredsen (Vibeke) 
Belinda opretter en bestyrelsesmail (bestyrelsen@rk5.dk) som alle har adgang til. 

12. Evt.¨ 
Lågerne ind til fodboldbanen står åbne og der kommer ofte hundeluftere ind den vej. Belinda tager fat i 
Ivan om at få lukket lågerne. 
Sprit dispensere og papirholdere til klubhuset. Belinda hører kommunen om de giver tilskud. 
Tanja får gjort bestyrelsens pc klar til brug. 

  

Næste bestyrelsesmøde er sat til søndag den 24. Januar 2021 kl. 11.00. 

 


